
Snabbinterpellation om Risk- och konsekvensanalys för fältverksamheten 

Till ordföranden i socialnämnden Bodil Wennerbrandt Sevastik 

Bakgrund: 

Under det senaste kommunfullmäktigemötet nämndes att en risk- och konsekvensanalys 

skulle ha genomförts kopplad till förändringarna inom fältverksamheten. Fullmäktige 

uttryckte ett tydligt intresse av att få ta del av denna analys för att säkerställa att besluten som 

fattats är välgrundade och för att förstå vilka konsekvenser dessa kan få för verksamheten och 

ungdomarna. 

Liberalerna har tidigare påtalat risken med att blanda myndighetsutövning med 

relationsskapande arbete, vilket både Socialstyrelsens rekommendationer och fältgruppens 

egen slutrapport avråder från. Trots detta har socialförvaltningen valt att inkludera detta i 

kravprofilen för de nya fältassistenterna, utan att det framgår om en riskanalys genomförts 

eller vilka slutsatser denna gett. 

Därför ställer jag följande fråga: 

1. Har socialförvaltningen upprättat en risk- och konsekvensanalys kopplad till 

förändringarna i fältverksamheten, och när kommer denna att göras tillgänglig för 

fullmäktige? 

2. Om den gjorts, när gjordes den och vilka var med och beslutande den? 
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